
Protokół nr 2/2018 

posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej 

w dniu 20 lutego 2018 r., w godz. 9
00

 – 11
10

 

w Starostwie Powiatowym w Białogardzie 

 

  

 W posiedzeniu uczestniczyły osoby wykazane na liście obecności, co przedstawia 

załącznik nr 1. 

  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak otworzył posiedzenie Komisji 

oraz zaproponował następujący porządek obrad: 

 

1. Zapoznanie z porządkiem obrad. 

 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

 

3. Opracowanie sprawozdania z realizacji planu pracy Komisji Rewizyjnej za 2017 

rok. 

 

4. Opracowanie sprawozdania z realizacji planu kontroli Komisji Rewizyjnej za II 

półrocze 2017 roku.  

 

5. Zaopiniowanie projektów uchwał na XLVI Sesję Rady Powiatu w Białogardzie. 

 

6. Wolne wnioski i zapytania.  

 

7. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

 

Ad.2 

Członkowie Komisji Rewizyjnej jednogłośnie przyjęli protokół nr 1/2018 z dnia 

12 stycznia 2018 roku.  

 

 

Ad.3 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak zapoznał członków komisji z 

projektem sprawozdania z realizacji planu pracy Komisji Rewizyjnej za 2017 rok, w 

brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Członkowie komisji jednogłośnie przyjęli w/w sprawozdanie.  

 

 

Ad.4 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak zapoznał członków komisji z 

projektem sprawozdania z realizacji planu kontroli Komisji Rewizyjnej za II półrocze 2017 

roku, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 3 do protokołu. 
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Ad.5 

Komisja Rewizyjna zaopiniowała  projekty uchwał Rady Powiatu w Białogardzie na XLVI 

Sesję Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie: 

 

a) delegowania członka Rady Powiatu do składu Komisji Bezpieczeństwa i 

Porządku, co przedstawia załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały  

w sprawie delegowania członka Rady Powiatu do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie delegowania 

członka Rady Powiatu do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie delegowania członka Rady 

Powiatu do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie delegowania członka Rady Powiatu do składu Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 4  

do niniejszego protokołu. 

 

b) delegowania członka Rady Powiatu do składu Komisji Bezpieczeństwa i 

Porządku, co przedstawia załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały  

w sprawie delegowania członka Rady Powiatu do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie delegowania 

członka Rady Powiatu do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie delegowania członka Rady 

Powiatu do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie delegowania członka Rady Powiatu do składu Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 5 do niniejszego 

protokołu. 
 

c) zmiany uchwały Nr VII/68/03 Rady Powiatu w Białogardzie z dnia 27.06.2003 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Straży Rybackiej przez 

Polski Związek Wędkarski Okręg w Koszalinie oraz ustalenia jej regulaminu, co 

przedstawia załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
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Naczelnik Wydziału Budownictwa i Ochrony Środowiska – Arkadiusz Wlazło zapoznał 

członków Komisji projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VII/68/03 Rady 

Powiatu w Białogardzie z dnia 27.06.2003 r. w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie 

Społecznej Straży Rybackiej przez Polski Związek Wędkarski Okręg w Koszalinie oraz 

ustalenia jej regulaminu. Poinformował m.in., że zmiany uchwały mają na celu polepszenie 

współpracy pomiędzy poszczególnymi strażami rybackimi. Dodał, że wnioskodawcą zmian 

jest Polski Związek Wędkarski.  

Radny – Andrzej Siwek zapytał czy straż rybacka składa sprawozdania dotyczące swojej 

działalności. 

Naczelnik – Arkadiusz Wlazło poinformował, że straże nie składają sprawozdań. 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Nowak zapytał kto pomaga tym strażom w realizacji ich 

zadań.  

Naczelnik – Arkadiusz Wlazło poinformował, że starają się o środki z różnych źródeł.  

Przewodniczący Komisji – Andrzej Nowak zaproponował, aby na sesję Rady Powiatu 

zaprosić komendanta Społecznej Straży Rybackiej, aby przekazał informacje dotyczące  

działalności swojej straży.  

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zmiany uchwały Nr 

VII/68/03 Rady Powiatu w Białogardzie z dnia 27.06.2003 r. w sprawie wyrażenia zgody na 

utworzenie Społecznej Straży Rybackiej przez Polski Związek Wędkarski Okręg w 

Koszalinie oraz ustalenia jej regulaminu. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zmiany uchwały Nr 

VII/68/03 Rady Powiatu w Białogardzie z dnia 27.06.2003 r. w sprawie wyrażenia zgody na 

utworzenie Społecznej Straży Rybackiej przez Polski Związek Wędkarski Okręg w 

Koszalinie oraz ustalenia jej regulaminu. 

 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr VII/68/03 Rady Powiatu w Białogardzie z dnia 

27.06.2003 r. w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Straży Rybackiej 

przez Polski Związek Wędkarski Okręg w Koszalinie oraz ustalenia jej regulaminu w 

brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

 

d) przekazania Gminie Karlino realizacji zadania publicznego i wyrażenia zgody na 

zawarcie porozumienia, co przedstawia załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu.  

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie przekazania Gminie Karlino realizacji zadania publicznego i wyrażenia zgody na 

zawarcie porozumienia. 

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie przekazania 

Gminie Karlino realizacji zadania publicznego i wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia. 
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie przekazania Gminie 

Karlino realizacji zadania publicznego i wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia. 

 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie przekazania Gminie Karlino realizacji zadania publicznego i 

wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 7 

do niniejszego protokołu. 
 

e) planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2018 roku na dokształcenie i 

doskonalenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 

prowadzonych przez Powiat Białogardzki, co przedstawia załącznik nr 8 do 

niniejszego protokołu.  

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały  

w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2018 roku na dokształcenie i doskonalenie 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat 

Białogardzki. 

Radny – Andrzej Siwek zapytał o podział w/w środków na poszczególne szkoły i placówki.  

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Promocji – Ewa Popławska 

przypomniała, że fundusz na wspieranie doskonalenia zawodowego nauczycieli wynosi                 

1 % planowanych rocznych środków przeznaczonych na wynagrodzenia osobowe 

nauczycieli. Wysokość środków na daną szkołę lub placówkę zależy więc od ilości etatów, 

stopnia awansu zawodowego oraz innych dodatków. 

Radny – Andrzej Siwek zapytał czy środki zapisane na dany rok dla danej szkoły były w 

całości wykorzystywane. 

Naczelnik – Ewa Popławska poinformowała, że szkoły starają się maksymalnie wykorzystać 

te środki, ponieważ jeśli je nie wykorzystają muszą je zwrócić do budżetu powiatu.  

Radny – Andrzej Siwek odniósł się do wyroku NSA odnośnie zwrotu nienależnie pobranej 

subwencji oświatowej. Powiat będzie musiał znaleźć środki finansowe. Zapytał czy w ramach 

oszczędności jest możliwość, aby przykładowo połączyć Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych 

w Białogardzie  z Liceum Ogólnokształcącym w Białogardzie.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że koncepcja ta była omawiana na 

posiedzeniu Zarządu Powiatu i okazało się, że oszczędności z tego tytułu będą iluzoryczne. 

Każda ze szkół musi mieć dyrektora, kadry. Budynek szkoły musi funkcjonować, ponieważ w 

szkołach dokonano modernizacji przy udziale środków z Unii Europejskiej – istnieje 

konieczność utrzymania projektu przez pięć lat. Dodał, że była propozycja przeniesienia 

Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Białogardzie do budynku Liceum 

Ogólnokształcącego w Białogardzie. Projekt nie został zrealizowany, ponieważ niedługo 

pojawi się podwójny rocznik w liceum. Starosta przekazał informację, że wybiera na 

spotkanie do Ministerstwa Finansów odnośnie zwrotu tej subwencji.  

Przewodniczący Komisji – Andrzej Nowak stwierdził, że w tej sytuacji pewnie Zarząd 

Powiatu będzie starał się o rozłożenie należności na raty. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda oświadczył, że ma swoje przemyślenia i pomysły 

dotyczące spłaty tego zobowiązania. Poinformował, że na podstawie wyników kontroli UKS, 

powiat został zobowiązany do zwrotu subwencji m.in. przekazanej jako dotacja dla 

Niepublicznego Ośrodka w Kowalkach. W oparciu o ostateczne decyzje Ministra Finansów 

można przyjąć analogicznie, że skoro powiatowi nie należała się subwencja  na niektórych 
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wychowanków MOW to niepublicznemu ośrodkowi nie należała się dotacja. Dlatego Starosta 

Białogardzki wszczął postępowanie administracyjne  w stosunku do tej placówki i zobowiązał 

ich do zwrotu nienależnie uzyskanej dotacji. Decyzje starosty zostały uchylone przez organu 

wyższego stopnia argumentując, że środki te zostały spożytkowane na wychowanków 

ośrodka. 

Radny – Andrzej Siwek zapytał czy wszystkie środki o jakie wnioskował dyrektor 

Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego  w Podborsku trafiły do tej jednostki,  chociaż 

zdaniem UKS im się nie należały - na dzień 30 września nie było  wszystkich podanych do 

systemu SIO  wychowanków w placówce.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda oświadczył, że nikt nie sprzeniewierzył tych 

środków. Przypomniał, że do MOW w Podborsku doprowadzana jest młodzież na podstawie 

wyroku sądu. Ponadto do 2015 roku nie było zdefiniowanego pojęcia „wychowanek”. 

Dokonano tego w 2015 roku, ale przepis ten wszedł w życie dopiero z dniem 1 stycznia 2017 

roku. Poinformował, że na 94 placówki MOW w Polsce UKS, aż w 90 stwierdził nienależnie 

pobraną subwencję. Wychowankowie byli wprowadzani do systemu informacji oświatowej 

zgodnie z wówczas przyjętymi procedurami. W przypadku gdyby były jakieś 

nieprawidłowości wówczas system by danych nie przyjął.   

Naczelnik – Ewa Popławska przekazała informacje dotyczące wysokości środków jakie 

powiat dopłaca rokrocznie do szkół i placówek oświatowych: rok 2009 – 835 tys. zł., rok 

2010 – 2,5 mln zł, rok 2011 – 3,190 tys. zł, rok 2012 – 1,5 mln zł, rok 2013 – 1,6 mln zł, rok 

2014 – 1,6 mln zł, rok 2015 – 2,5 mln zł, rok 2016 – 2 mln zł.  

Radny – Andrzej Siwek stwierdził, że jego zdaniem doszło do wprowadzania przez 

dyrektorów jednostek nieprawidłowych danych i to nie zostało zweryfikowane przez 

starostwo.  

Naczelnik – Ewa Popławska poinformowała, że ona otrzymuje dane z szkół w pliku exp, 

którego nie może otworzyć. Upoważnienie odnośnie dostępu do systemu SIO mają: 

dyrektorzy szkół i placówek oświatowych od starosty, a ona jako naczelnik od kuratora 

oświaty. Zgodnie z ustawą za informację oświatową i bazy danych odpowiadają dyrektorzy 

szkół.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak zapytał czy były przypadki, że osoba 

skierowana do MOW do niego nie dotarła. 

Naczelnik – Ewa Popławska poinformowała, że wychowankowie przyjmowani są do MOW 

w trakcie całego roku, na podstawie postanowienia sądu oraz wskazania wydanego przez 

Ośrodek Rozwoju Edukacji w Warszawie. Wskazanie, a w ślad za tym skierowanie wydane 

przez  właściwą jednostkę samorządu terytorialnego stanowi zobowiązanie placówki do 

przyjęcia danego wychowanka. Zatem jak wynika z powyższego, z chwilą wydania 

skierowania nieletni staje się wychowankiem ośrodka i w związku z tym placówka musi być 

w stałej gotowości do przyjęcia  nieletniego.   

Radny – Andrzej Siwek zapytał ile powiatów dostało już wyroki w tej sprawie. 

Naczelnik – Ewa Popławska poinformowała, że jest na etapie przygotowania takiego 

zestawienia.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak zapytał jakie niekorzystne wyroki 

jeszcze mogą zapaść w tej sprawie. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że może zapaść wyrok dotyczący 

2011 roku – łącznie kwota 2.140.000 zł.  

Radny – Andrzej Siwek zapytał czy starostwo występowało o wsparcie do 

parlamentarzystów.  

Naczelnik – Ewa Popławska udzieliła twierdzącej odpowiedzi.  

Radny – Andrzej Siwek poprosił o przygotowanie informacji na ten temat.  
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Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej 

kwoty dofinansowania opłat w 2018 roku na dokształcenie i doskonalenie nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Białogardzki. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania 

opłat w 2018 roku na dokształcenie i doskonalenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i 

placówkach prowadzonych przez Powiat Białogardzki. 

 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 

oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2018 roku na dokształcenie i 

doskonalenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez 

Powiat Białogardzki, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 8 do niniejszego 

protokołu. 

 

f) zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2018, co przedstawia załącznik nr 9 do 

niniejszego protokołu.  

 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Komisji z projektem uchwały  

- zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2018. 

Radny – Andrzej Siwek zapytał o dotację na prowadzenie Domu Pomocy Społecznej w 

Białogardzie w wysokości 1.077.000 zł.  

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek poinformowała, że jest to dotacja od wojewody na tych 

pensjonariuszy, których pobyt nie jest opłacany przez rodziny, czy też przez gminę. Dodała, 

że dotyczy to osób przyjętych do placówki do 2004 roku.  

Radny – Andrzej Siwek zapytał czy z tych dotacji podmiot prowadzący tą placówkę rozlicza 

się z powiatem. 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek poinformowała, że podmiot przesyła sprawozdania dwa 

razy do roku. 

Radny – Marek Anusz zapytał o planowany zakup dwóch nowych obrabiarek dla Zespołu 

Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że zakup nowych obrabiarek wynika 

z wymagań jakie powinien mieć sprzęt do przeprowadzenia egzaminu zawodowego. 

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca uchwałę 

budżetową na rok 2018. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca uchwałę budżetową na 

rok 2018 

 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2018, w brzmieniu jak przedstawia 

załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
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g)   zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 

2018 - 2025, co przedstawia załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  

 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Komisji z projektem uchwały  

- zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2018 - 2025. 

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca wieloletnią 

prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2018 - 2025. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca wieloletnią prognozę 

finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2018 – 2025. 

 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 

2018 - 2025, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

 

h)   określenia zasad umarzania, odraczania, rozkładania na raty, niedochodzenia 

należności pieniężnych, mających charakter cywilnoprawny, przypadających 

Powiatowi lub jego jednostkom organizacyjnym, co przedstawia załącznik nr 

11 do niniejszego protokołu.  

 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Komisji z projektem uchwały  

w sprawie określenia zasad umarzania, odraczania, rozkładania na raty, niedochodzenia 

należności pieniężnych, mających charakter cywilnoprawny, przypadających Powiatowi lub 

jego jednostkom organizacyjnym. Poinformowała, że  zmianą ustawy o finansach 

publicznych z dnia 10 lutego 2017 roku poprzez dodanie art. 59a ustawodawca wprowadził 

możliwość niedochodzenia należności, których wartość całkowita nie przekracza 100 zł. 

Proponowany radnym nowy projekt uchwały w tej sprawie  wprowadza powyższe zmiany. 

Radny – Andrzej Siwek zapytał kto może podjąć decyzję o umorzeniu. 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek poinformowała, że szczegółowe zapisy znajdują się § 6 

omawianego projektu uchwały.  

Radny – Andrzej Siwek zapytał czy było dużo takich umorzeń w 2017 roku. 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek poinformowała, że nie było żadnych umorzeń, które 

trafiłyby na Zarząd Powiatu – czyli takich powyżej 5.000 zł.  

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie określenia zasad 

umarzania, odraczania, rozkładania na raty, niedochodzenia należności pieniężnych, 

mających charakter cywilnoprawny, przypadających Powiatowi lub jego jednostkom 

organizacyjnym. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie określenia zasad 

umarzania, odraczania, rozkładania na raty, niedochodzenia należności pieniężnych, 

mających charakter cywilnoprawny, przypadających Powiatowi lub jego jednostkom 

organizacyjnym. 
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Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie określenia zasad umarzania, odraczania, rozkładania na raty, 

niedochodzenia należności pieniężnych, mających charakter cywilnoprawny, 

przypadających Powiatowi lub jego jednostkom organizacyjnym, w brzmieniu jak 

przedstawia załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.6 

Radny – Andrzej Siwek odniósł się do wizyty radnych  z szpitalu w Białogardzie. Zdaniem 

radnego budynki zarówno z zewnątrz jak i wewnątrz wymagają odświeżenia.  W 2017 roku 

zapewniano radnych, że blok operacyjny będzie ukończony. Oświadczył, że nie wierzy w 

deklaracje spółki Centrum Dializa z Sosnowca – która prowadzi szpital w Białogardzie, że 

blok operacyjny zostanie oddany do użytku we wrześniu 2018 roku. Następnie odniósł się do 

sytuacji, kiedy spółka zwolniła pracownika szpitala za nieprzychylny komentarz na portalu 

społecznościowym. Dodał, że nie bez znaczenia jest fakt, że pracownik ten był sekretarzem 

związku zawodowego działającego przy szpitalu. Radny zapytał czy Starosta Białogardzki lub 

Zarząd Powiatu w jakiś sposób odnieśli się do tej sprawy.  

Starost Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że dnia 14 lutego 2018 roku odbyło się 

spotkanie z przedstawicielami spółki Centrum Dializa z Sosnowca. Przedstawiciele przekazali 

informację, że wyłoniono wykonawcę budowy bloku operacyjnego i prace na tym obiekcie 

rozpoczną się w pierwszym kwartale 2018 roku. Odnośnie budynku szpitala przy ulicy 

Szpitalnej poinformował, że spółka nie będzie dokonywała tam remontów, ponieważ 

docelowo lokalizacja szpitala będzie w jednym budynku, czyli przy ulicy Chopina. 

Poinformował również, że Ministerstwo Zdrowia przekazało kompetencje na inspektorów 

sanitarnych odnośnie wydania decyzji w sprawie wydłużenia pozwolenia na użytkowanie 

bloku operacyjnego. W naszym przypadku decyzja ta została wydana na pięć lat.  

Radny – Jerzy Bartman poinformował, że podczas wizyty radnych w obiektach szpitala 

zauważył, że kubatura nowo budowanego bloku operacyjnego jest bardzo duża.  

Radny – Andrzej Siwek zapytał o decyzję sądu odnośnie funduszu socjalnego pracowników 

szpitala w Białogardzie. 

Starost Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że spółka Centrum Dializa twierdzi, że 

ona jako firma prywatna nie ma obowiązku tworzenia takiego funduszu.  

 

Radni nie zgłosili innych uwag i zapytań. 

 

 

Ad.7 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poinformował o wyczerpaniu 

porządku obrad i zamknął posiedzenie Komisji. 

 
Protokołowała 

Anna Kaleja  

 

                Przewodniczący  

  Komisji Rewizyjnej 

 

 Andrzej Nowak 


